

16/04/2020

Cancellation of the Spa Summer Classic 2020

As getting out of the sanitary situation that surrounds us is our first priority, Roadbook Organization prefers to cancel the 2020 edition of the Spa Summer Classic.

With its international scope, the event initially planned for June 25 to 28 is canceled for this year and will therefore not be postponed. The whole team, the various promoters and the Spa-Francorchamps circuit will wait until 2021 to welcome you in the best conditions.

Until then, we are still working on the Spa Six Hours (September 24 to 27) and the new Spa Hat-Trick (October 10 and 11), which remain on the 2020 calendar.

See you safe and soon !

Annulation du Spa Summer Classic 2020

La sortie de la situation sanitaire qui nous entoure étant avant tout notre première priorité, Roadbook Organisation préfère faire l'impasse sur l'édition 2020 du Spa Summer Classic.

Avec sa connotation internationale, l'évènement prévu initialement du 25 au 28 juin prochains est annulé pour cette année et ne sera donc pas reporté. Toute l'équipe, les différents promoteurs de série ainsi que le Circuit de Spa-Francorchamps patienteront donc jusqu'en 2021 pour vous accueillir dans les meilleures conditions.

D'ici là, les forces vives travaillent toujours sur les Spa Six Hours (24 au 27 septembre) et le nouveau Spa Hat-Trick (10 et 11 octobre) qui restent inscrits au calendrier 2020.

See you safe and soon !

www.spasummerclassic.com

Photos for Media

<http://roadbook.net/index.php/photos-spa-summer-classic/>